
Zákaz sáňkování 

 

V celém našem areálu je zakázáno sáňkovat a bobovat. 

Hlavním důvodem je bezpečnost – není možné, aby se mezi lyžaři 

proháněly děti na sáňkách, a pak je v protisměru táhly nahoru. 

Se sáňkaři souvisí také problém s parkováním – kapacity 

parkovišť stále navyšujeme, přesto ve špičce bývají často plná.  Jedním 

z důvodů je právě jejich využívání lidmi, kteří si jdou pouze zabobovat 

nebo na procházku po okolí. I proto sáňkaře u nás nevítáme, a to jak 

na sjezdovce, tak ani v jejím blízkém okolí. Řešením by bylo 

zpoplatnění parkování, ale my chceme udržet pro naše zákazníky 

parkování zdarma. Pokud bude pro nás situace neúnosná, budeme 

muset přistoupit k radikálnějším opatřením. 


